
L'alcalde de Salt assegura que buscaran el consens per fer la

consulta d'Ikea

Vi�as (ERC) respon als dubtes de CiU assegurant que es far� amb el

m�xim rigor democr�tic

Creu, per�, que �s aviat per concretar tots els detalls

Vi単as amb el president Puigdemont en la visita que

va fer a Salt i durant la qual l'alcalde va explicar-li el

desenvolupament del sector sud, entre d'altres

q端estions Foto: J.N.

L'alcalde de Salt, Jordi Vi�as, va respondre als dubtes del por taveu

de CiU al ple de Salt, Jaume Torramad� (vegeu l'edici� d'ahir),

assegurant que els detalls del proc�s es consensuaran amb els

grups. Vi�as considera que encara �s aviat per concretar tots els

detalls que preocupen Torramad�: ÒFa tot just dues setmanes que

hem comen�at a treballar-hi, i el primer pas ser� assessorar-nos

per saber quina �s la millor manera d'afrontar un proc�s par ticipatiu

d'aquestes caracter�stiques.Ó

El por taveu de CiU va expressar dubtes sobre com s'elaboraria la

pregunta, quina par ticipaci� es consideraria representativa i com

s'efectuaria la campanya d'informaci� a la ciutadania. Vi�as, que

encap�ala el govern d'ERC en coalici� amb Independents per Salt-CUP, recorda que el seu govern Òha donat

mostres suf icients de buscar el consens, i no es pot posar en dubte que no ho faci tamb� araÓ. Defensa que el

projecte de desenvolupament del sector sud de Salt Ðla instalálaci� d'Ikea �s l'aspecte m�s destacat d'aquest

desenvolupament, per� no l'�nic, ja que por ta associada la creaci� de s�l residencialÐ Òha de ser un projecte de

ciutat, no de cap par tit, i aix� el modular� l'equip de governÓ, assegura. En aquest sentit, crida totes les forces

pol�tiques Ðincloent-hi la sevaÐ, tinguin la posici� que tinguin, a tractar-ho tamb� com un tema que va m�s enll�

dels grups municipals. Remarca, a m�s, la impor t�ncia de Òdonar veu al pobleÓ en una q�esti� transcendent per

al futur de Salt.

Pel que fa al percentatge de par ticipaci� en la consulta que es considerar� representatiu de l'opini� dels

saltencs sobre aquesta q�esti�, l'alcalde defuig establir per ara una xifra, i diu que en tot cas �s un dels factors

que s'ha d'analitzar si cal def inir amb els especialistes que es consultin per al proc�s par ticipatiu. Sense tenir

concretada cap data, el govern t� previst fer la consulta abans de l'estiu, si �s t�cnicament viable i convenient.

Dels grups amb pres�ncia al ple, han expressat la seva posici� favorable al desenvolupament del sector sud

ERC, CiU i el PSC. IpS-CUP s'hi ha manifestat en contra. Canviem Salt (CSalt) i C's no han manifestat encara la

seva posici� al ple.
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